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Dagsorden 

 

1. Meddelelser fra forpersonen 

Forpersonen har modtaget en mail med materiale fra TEACH vedr. 

udkast til nye tiltag til undervisningsevaluering, som skal drøftes i 

studienævnet i maj eller juni. TEACH tilbyder at facilitere nævnenes 

drøftelser af materialet og mere generelt undervisningsevalueringer, hvis 

det har interesse. 

 

2. Meddelelser fra næstforpersonen 

Næstforpersonen har ingen meddelelser, men spørger hvad Fagrådets 

rolle er i forhold til studienævnet. Forpersonen forklarer, at der ikke er 

en officiel kobling mellem de to organer, men at Studienævnet ønsker et 

godt samarbejde med Fagrådet. Hvis Fagrådet har punkter, som de 

ønsker på dagsorden til et studienævnsmødet, så kan de sende forslag til 

punkter til næstforpersonen eller forpersonen. 

 

3. Meddelelser fra studielederen 

Studielederen meddeler, at der den 9. april 2024 har været afholdt møde 

med Gymnasierådet, hvor de med afsæt i ”Anbefalinger til udvikling af 

BA-uddannelser i moderne fremmedsprog på KU”, drøftede 

Sprogområdernes aktuelle samfundsforhold og Sproglige kompetencer. 

Den 11. april 2024 har der været afholdt Symposium om sprogløft, hvor 

de drøftede sprogløft på tværs af de videregående uddannelser – 

erfaringsudveksling og vejen frem. 

Torsdag den 18. april 2024 afholdes der workshop om de nye 

tilvalgspakker på HUM. VILU-kredsen vil her fremlægge deres 

kommende proces. 

 

4. Orientering merit- & dispensationsudvalget - orientering (bilag 1) 

Der var spørgsmål til sag nr. 2 og 17. Forpersonen og 

studienævnssekretæren redegjorde for udvalgets afgørelser og gældende 

praksis på sagsområdet. Derudover var der et spørgsmål vedr. 

studienævnetss praksis ved behandling af ansøgninger om bindende 

undervisningstilmelding. Forpersonen redegjorde for studienævnets 

praksis, som også har været behandlet på studienævnsmødet i oktober 

2023. 

 

5. Nye evalueringsskemaer Speciale, BA-projekt og Projektorienteret 

forløb (bilag 2) 
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Studienævnet drøftede evalueringsskemaet og havde enkelte 

ændringsforslag, som studienævnssekretæren tilføjer og herefter sender 

til Jeanette Sporon-Fiedler, som sørger for at skemaet oprettes i Arcanic. 

Studienævnet drøftede også tidspunktet for evaluering og blev enige om, 

at evalueringen skal åbne på afleveringsdagen for opgaven og holdes 

åben i 14 dage. 

 

6. Scenarier for egr. fælles elementer (nye BA-studieordninger) (bilag 

3) 

Studienævnet har modtaget forslag til scenarier for ny BA-struktur 

(fælles elementer) fra studielederen. Forslaget er udarbejdet i samarbejde 

med uddannelseslederne, baseret på de fastsatte kriterier. 

Af forslaget fremgår forskellige typer og niveauer af fælleshed og der er 

taget højde for at der så vidt muligt ikke lægges fællesforløb på 1. 

semester. Det giver de studerende mulighed for at blive godt integreret i 

fagmiljøet på deres sprogspecifikke fag. 

Studienævnet drøftede forslaget og diskuterede blandt andet om 

placeringen af det foreslåede didaktiske forløb for sidefagsstuderende er 

hensigtsmæssigt. 

Der var enighed om, at det er vigtigt at den nye studieordning ikke 

hindrer studerende på 4. semester i at komme på udveksling, og derfor 

bør udprøvningen af sprogfærdighed vægte max. 5 ECTS. 

 

 

7. Kursusudbud E24-25 (Bilag 4-8) 

Ingen bemærkninger, kursusbeskrivelserne godkendes. 

 

8. Eventuelt 

Studienævnet har modtaget en henvendelse fra Ledelsessekretariatet, 

som anmoder studienævnet om at udpege en studerende fra vores 

studienævn til at deltage i Dekanatets dialogforum med studerende i 

2024. Marta Bloch Christiansen ønsker at deltage og 

studienævnssekretæren giver besked til Ledelsessekretariatet. 
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